



#### Design 1

# شهادة تأسيس CERTIFICATE OF REGISTRATION

رقم الشهادة Certificate No.

شهد المسجل القانوني للشركات بأن: The Legal Registrar hereby certifies that:

قد تأسست كشركة ذات مسؤولية محدودة في يوم DayMonthYear وأن جمرع متطلبات القانون رقم (4) لسنة 2001 والأمر الصادر في الأول من مايو 2002 بشأن إنشاء مركز دبي للسلاع المتعددة وتعديلاته قد تم استيفاؤها.

and that all the requirements under the provisions 2001 & Order dated 1st May 2002, in respect of ACC and its amendments has been satisfied.

www.dmcc.ae/document\_verification وإدخال زقم المرجع الخاص بالوثيقة

Document reference no.
This document has been electronically generated by DMCC. To verify the content and authenticity of this document, please visit the website www.dmcc.ae/document\_verification and enter the unique document reference number.



## **DMCC**

### Design 2

#### شهادة تأسيس CERTIFICATE OF REGISTRATION

رقم الشهادة Certificate No.

يشهد المسجل القانوني للشركات بأن: The Legal Registrar hereby certifies that:

قد تأسيست كشركة ذات مسؤولية محدودة في يوم DayMonthYear فأن جميك متطلبات القانون رقم (4) لسنة 2001 والأمر الصادر في الأول من مايو 2002 بشأن إنشاء مركز دبي للسلك المتعددة وتعديلاته قد تم استيفاؤها.

is formed as a company with limited liability.
this day **DayMonthYear** and that all the requirements under the provisions of Law No. (4) of 2001 & Order dated 1st May 2002, in respect of establishing DMCC and its amendments has been satisfied.

وهموسك البنانية الكروبياً من قبل مركز دي قساع للتحددا التحلق من محري وسعة هذه الوثيلة مرجاء زيرة لبولغ الاكرون وم يسار هذه الوثيلة الكروبياً من قبل مركز دي تساع howwdmccae/document\_verification وإدخار أن قبل ترج التراثيلة Document reference no

This document has been electronically generated by DMCC. To verify the content and authenticity of document, please visit the website www.dmcc.ae/document\_verification and enter the unique docume reference number.

Almas Tower, Jumeirah Lakes Towers, PO Box 48800, Dubai, UAE t +971 (0)4 424 9600  $\cdot$  e cutomercare@dmcc.ae  $\cdot$   $\checkmark$  @dmccauthority  $\cdot$  **dmcc.ae** 





## **DMCC**

## Design 3

#### شهادة تأسيس CERTIFICATE OF REGISTRATION

رقم الشهادة Certificate No

يشهد المسجل القانوني الشركات بأن: The Legal Registrar hereby certifies that:

قد تأسست كشركة ذات مسؤولية محدودة في يوم DayMonthYear وأن جميح متطلبات القانون (قم (4) لسنة 2001 والأمر الصادر في الأول من مايو 2002 بشأن إنشاء مركز دبي للسلح المتعددة وتعديلاته قدلم استيغاؤها.

this day **DayMonthYear** and that all the requirements under the provisions of Law No. (4) of 2001 & Order dated 1st May 2002, in respect of establishing DMCC and its amendments has been satisfied.

#### رقم مردع الوليفة

تم إمدار هذه الوليقة الكارونياً من قبل مركز دي للسنع للتحديد للتحقق من محتوى وصحة هذه الوليقة، برجاء زيارة للوقع التكتروني www.dmcc.ae/document\_verification وإدخال وقم تلزجع الخاص بالوليقة. Document reference no:

Document revenue in.

This document has been electronically generated by DMCC. To verify the content and authenticity of this document, please visit the website www.dmcc.ae/document, verification and enter the unique document reference number.

Almas Tower, Jumeirah Lakes Towers, PO Box 48800, Dubai, UAE • t +971 (0)4 424 9600 • e cutomercare@dmcc.ae • 🎔@dmccauthority • dmcc.ae





### Design 4



#### شهادة تأسيس CERTIFICATE OF REGISTRATION

قم الشهادة Certificate No.

يشهد المسجل القانوني لاشركات بأن: The Legal Registrar hereby certifies that:

قد تأسست كشركة ذات مسؤولية محدودة في يوق DayMonthYear وأن جميع متطلبات القانون رقم (4) لسنة 2001 والأمر الصادر في الأول من مايو 2002 بسان إنشاء مركز دبى للسلع المتعددة وتعديلاته قد تم استيغاؤها.

is formed as a company with limited liability
this day **DayMonthYear** and that all the requirements under the provisions
of Law No. (4) of 2001 & Order dated 1st May 2002, in respect of
establishing DMCC and its amendments has been satisfied.

المواجعة الكروبياً من قدر مركز دن للساع تتعددة تتعقق من معوق وصدة هذه فوطلة برجاد زيازة النواج (Subjection entropy) وتقال المحاوم المعاوم الم





### Design 5

## **DMCC**

#### شهادة تأسيس CERTIFICATE OF REGISTRATION

قم الشهادة Certificate No.

يشهد المسجل القانوني للشركات بأن: The Legal Registrar hereby certifies that:

قد تأسست كشركة ذات مسؤولية مطوودة هي يوم DayMonthYear وأن جميح متطلبات القانون رقم (4) لسنة 2001 والأمر الصادر في الأول من مايو 2002 بسان إنشاء مركز دبي للسلح المتعددة وتعديلاته قد تم استيغاؤها.

is formed as a company with limited liability
this day **DayMonthYear** and that all the requirements under the provisions
of Law No. (4) of 2001 & Order dated 1st May 2002, in respect of
establishing DMCC and its amendments has been satisfied.